

Ref No: RPES/Cir/184/2023 – 24

01st May 2024**Circular to Parents: Regarding inclement weather and classes – CBSE & IGCSE KG1 to Grade 12**

Dear Parents, Greetings!!!! The face-to-face classes will remain suspended for Thursday, 2nd May and Friday, 3rd May 2024 due to inclement weather. Your ward's Class Teacher will be reaching out to you with further details regarding online classes. Cambridge Board Exams for Grades 10, 11 and 12 will be held as per the schedule. In case of heavy rains, we shall update the parents as per the directives from Cambridge.	أولياء الأمور الأعزاء، تهديكم مدرسة رويال الخاصة الانجليزية أحر التحيات، نحيطكم علماً بأنه نظراً للأحوال الجوية، فقد تقرر تعليق نظام الدراسة الحضوري يومي الخميس 2 مايو و الجمعة 3 مايو 2024. على ان يتم تحويل النظام الدراسة لنظام التعلم عن بعد، وسيتواصل معكم معلم الفصل الخاص لابنك / ابنتك لتزويدك بمزيد من التفاصيل. سيتم إجراء اختبارات بورد كامبريدج للصفوف 10 و 11 و 12 وفقاً للجدول الزمني. وفي حالة هطول أمطار غزيرة، سنقوم بإبلاغ أولياء الأمور وفقاً لتوجيهات كامبريدج.
--	---

Kind regards,



Syed Tahir Ali
Principal

